
De petitie is door 1325 personen ondertekend. Dit kon ook anoniem, vandaar
dat deze personen zwart gemarkeerd zijn. Deze petitie is ook te bekijken op
www.petities.nl



Mijn naam is Gea van Marle, wonend aan de Koesteeg, met ons bedrijf zitten
wij aan de Engellandweg. Ik spreek hier namens de bezorgde buurtbewoners
en Dalfsenaren.

Petitie

Daar staan wij dan, nog maar nauwelijks bekomen van de overval techniek die
de gemeente heeft toegepast om ons te melden dat er een grootschalig AZC
wordt gerealiseerd aan de Engellandweg. Op 20 januari werden wij
omwonenden persoonlijk bezocht of telefonisch op de hoogte gesteld van deze
plannen. Hoe kunnen wij dan nog actie ondernemen als er op 3 februari al een
beslissing genomen moet worden door de raad. Dit heeft heel veel met ons
gedaan, het valt ons vies tegen hoe dit gebracht is, zo ga je niet met elkaar om.

Waarom deze petitie:
-Wij begrijpen dat mensen in nood opgevangen moeten worden, wij zijn dan
ook niet tegen het opvangen van asielzoekers, maar wel tegen een grootschalig
AZC met alle gevolgen van dien.
-Het COA krijgt volledige zeggenschap, de gemeente Dalfsen wordt op deze
manier buitenspel gezet en heeft niets meer te zeggen.
-Er komen veel meer bedden dan er is toegezegd, 228 ipv 190 wat gezegd is.
-Dan de samenstelling van de groep asielzoekers van het AZC, de wethouder zei
dat de asielzoekers uit Lemelerveld en het hof van Dalfsen daar komen te
wonen, dit wordt aangevuld met nog 40 asielzoekers van elders. De wethouder
zei dat ze de groep asielzoekers in beeld hebben "wij weten wie er zitten"werd
er gezegd. Maar als deze mensen uitgeprocedeerd zijn, of op een andere
manier het AZC gaan verlaten, komen er weer nieuwe asielzoekers, die heb je
dan niet meer in beeld, en zeker de gemeente niet want het COA heeft de regie
in handen. Het zal een goed verdienmodel zijn.
-Er is 24 uur p/d beveiliging, al die jaren dat er een AZC staat, in normale
omstandigheden is er nog nooit beveiliging nodig geweest in Dalfsen. Sterker
nog, Dalfsen was de veiligste kleine gemeente van Nederland. Het geeft een
onveilig gevoel dat er nu schijnbaar 24 uur p/d beveiliging nodig is op een plek
in Dalfsen, en dat jarenlang.
Ik sprak iemand die beveiliger is geweest bij een AZC, hij vertelde dat buiten
kantoortijd hij alleen verantwoordelijk was voor 200 mensen, veel overlast van
drugs/drank, nadat hij bedreigd is heeft hij een andere baan gezocht. Ook een
familielid van mij heeft diezelfde ervaring, bedreigd met een mes, en heeft
toen ook een andere baan gezocht.



-Geen soap maar een real live serie van bureau Maastricht, terug te kijken op
videoland, aflevering 6 van dinsdag 26 november 2024. Hier worden agenten
gevolgd, een problematische asielzoeker moet weg uit het AZC, hij krijgt een
treinkaartje met het verzoek om naar een ander AZC te gaan. Blijkbaar wordt er
zo omgegaan met problematische asielzoekers. De treinverbinding Ter Apel
Zwolle, ligt dan mooi op de route van Dalfsen.
-Op het stuk grond aan de Engellandweg waar het AZC moet komen is
woningbouw gepland. De buurt maakte hier geen bezwaar tegen, onze jeugd
moet ook ergens wonen, de woningnood is enorm hoog. Ineens zijn de plannen
heel anders. Wie zegt ons dat het AZC na 7 jaar of 10 jaar gaat sluiten?
-Een grootschalige locatie met veel verschillende nationaliteiten en culturen bij
elkaar is vragen om problemen, je hoeft maar te googelen en je krijgt een legio
aan voorbeelden hoe het er aan toe kan gaan bij AZC"s in Nederland.
-Kijk naar kleinschalige opvang zoals ook de wens is van Gem.belangen, dat is
veel beter en geeft minder problemen, de mensen kunnen dan ook beter
integreren in de maatschappij. De gronden kunnen dan in versneld tempo
klaargemaakt worden voor woningbouw wat hard nodig is, er wordt al jaren
niets gebouwd voor onze eigen Dalfsenaren.

Wij Dalfsenaren zijn een fatsoenlijk volk en willen niet zoals in andere
gemeenten acties met agressie afdwingen. Wij vragen met klem, BEZINT EER
GIJ BEGINT, DE PETITIE IS ONDERTEKEND DOOR RUIM 1300 PERSONEN DIE
TEGEN EEN GROOTSCHALIGE OPVANG ZIJN, DAT ZEGT TOCH GENOEG!!!!!
Er is al genoeg over dit onderwerp gezegd, één verzoek aan de partijen die voor
dit plan stemden, neem alles nog eens goed onder de loep en maak opnieuw
een afweging nu het nog niet te laat is.

Overhandiging Petitie:
Wij voelen ons gesteund door de ruim 1300 Dalfsenaren die de petitie
ondertekend hebben en willen ze hartelijk danken daarvoor.

Bij deze wil ik de voorzitter de petitie overhandigen.


